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Kamer der Volksvertegenwoordigers. 

VERGAIŒRING V4N '28 FEnnuARI 1907. 

Wetsontwerp houdende goedkeuring van de Internationale Overeenkomst van 
3 November 1906 voor de herziening van de inkom rechten op geestrijke dranken 
in Afrika(l). 

VERSLAG 
NAMENS OE com11SSIE (2) UITGEBRACHT DOOR DEN HEER MELOT, 

De verwoestingen.sonder het zwarte ras aangericht ten gevolge van den 
invoer van geestrijke dranken in Afrika, hadden de aandacht getrokken van 
de Conferentie te Berlijn; doch deze had er zich toe bepaald den wensch uit 
te drukken dat, tot regeling van de moeilijkheden welke uit dien hoofde 
moesten oprijzen, de mogendheden zich zouden verstaan. 

Aan dezen wensch werd voor 'teerst gevolg gegeven door de Conferentie 
tot bestrijding van den slavenhandel, die te Brussel vergaderde op 18 Novem 
ber 1889 : een minimum invoerrecht van 1ä frank per hectoliter op vijftig 
centesimale graden. 
In 1899 vergaderde andermaal, te Brussel, eene internationale Confe 

rentie, onder voorzitterschap van baron Lambermont. Zij bracht het recht 
van 1ä tot op 70 frank. 

De overeenkomst werd met algemeene stemmen door de Kamer der 
Volksvertegenwoordigers goedgekeurd op verslag van den heer Dewinter, 
zeer volledig verslag waarin nauwkeurig is uiteengezet hoe het vraagstuk 
zich in het verleden voordeed. 

De overeenkomst, die de Regccring thans aan onze goedkeuring onder 
werpt, is het werk van de Internationale Conferentie die te Brussel bijeen 
kwam van t6 October tot 5 November 1906, onder het voorzitterschap van 
den heer Léon Capelle. 

( 1) Wetsontwerp, n• 49. 
(2) IJc Commissie was samengesteld uit de heeren l\lcch('lynck, Voorzitter; de Bethune, 

Delporte, Pirmez, Renkin, van Limbnrg-Stirum en Melol. 
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Zij brengt het invoerrecht van 70 tot op 100 frank en schaft de vrijstel 

lingen af die voor de kolonie van Togo en voor die van Dahomey bestonden. 
Indien zij het recht van 70 frank voor Erythrca behoudt, dan is 't omdat het 
overige op algemeene en bestendige wijze is vertegenwoordigd door het 
geheel der andere in deze kolonie bestaande rechten. 

Eindelijk, zij brengt den herzieningstermijn van zes tot op tien jaren. 
Echter staat hel aan elke der verdragsluitende .Mogendheden vrij, de her 
ziening van dat recht te vorderen bij het afloopen van het achtste jaar. 

Uwe Commissie kon zich enkel vereenigen met de conclusie dermemorie 
van toelichting : 

« Het verrichte werk is een nieuwe stap op de baan die het eerst werd 
betreden door deConferentiën van Berlijn en Brussel, wat betreft de heteu 
gcling van de misbruiken, veroorzaakt door den handel in sterke dranken 
onder de inlandsche bevolkingen. In dat opzicht zullen al degenen, die 
belang stellen in de beschavingsontwikkeling van Afrika, zich over het 
gebeurde verheugen. » 

Anderdeels stelt uwe Commissie met genoegen vast, dat al de Mogend 
heden het cens zijn over een vraagstuk waarbij uitccnloopende belangen op 
het spel stonden. Dat akkoord laat veel verwachten voor de oplossing van 
de andere internationale vraagstukken die de landen, welke koloniën in 
Afrika bezitten, uog mochten te regelen hebben. 

Bij eenparigheid der leden van uwe Commissie wordt u voorgesteld het 
wetsontwerp goed le keuren. 

De Ve1·slaggeve1·, De P oorzitlet·, 

A. MELOT. MF.CH EL YNCK. 
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Chambre des Représentants. 

StANCB DU 28 Fsvmsu t 907. 

Projet de loi approuvant la Convention internationale du 3 novembre 1906 pour 
la revision du droit d'entrée sur les spiritueux en Afrique ( t ). 

- -- . ~ 

!\APPORT 
FAJT, AU NOM OE LA COlfMISSION (t), PAR M. MELDT 

• Mss~nrnas, 

Les ravages causés à la race noire par l'introduction des spiritueux en 
Afrique avaient attiré l'attention de la Conférence de Berlin; mais celle-ci 
s'était bornée à émettre le vœu de voit· s'établir entre les puissances une 
entente, en vue de régler les difficultés qui pourraient naître à ce sujet. 

Ce vœu fut réalisé pour la première fois par la Conférence anti-eselava 
gislc (jUÎ se réunit à Bruxelles le f 8 novembre 1889. Elle établit un droit 
d'entrée minimum de rn francs pat· hectolitre à cinquante degrés centési 
maux. 
En 1899, une conférence internationale se réunit de nouveau à Bruxelles, 

sous la présidence du baron Lambermont. Elle porta Ie droit de rn à 
70 francs. 

La convention conclue fut approuvée à l'unanimité par la Chambre des 
Ileprésentants, à la sûite <l'un rapport très complet de M. De Winter, où 
sont exposés tous les rétroactes de la question. 

La convention que le Gouvernement nous propose d'approuver aujour 
d'hui a 'été élaborée par la Conférence internationale réunie à Bruxelles du 
16 octobre au 5 novembre i 906, sous la présidence de M. Léon Cappelle. 
Elle porte le droit d'entrée de 70 à 100 francs. 
Elle supprime les exemptions prévues pour la colonie du Togo et pour 

celle du Dahomey, Si elle maintient Je droit à 70 francs pour l'Erythrée, 

( t) Projet de loi, n° 49, 
(2) Le Commission était composée <le MU. Mcchclynck, Pré.~iclent; de Béthune, Delporte, 

J1ir111cz, Henkin, vau Limburg-Stirum cl i\lclot, 
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c'est que le surplus est représenté d'une manière générale et constante par 
l'ensemble des autres droits existant dans cette colonie. 
Enfin, elle porte de six à dix ans le terme de révision. Toutefois chacune 

des Puissances contractantes aura la faculté de provoquer la révision de ce 
droit à l'expiration de la huitième année. 

Votre Commission ne peut que souscrire à la conclusion de l'exposé des 
motifs : « L'OEuvre accomplie constitue une nouvelle étape dans la voie 
inaugurée par les Conférences de Berlin et de Bruxelles, en ce qui concerne 
Ia répression des abus occasionnés par le tralie des alcools parmi les popu 
lations indigènes. A ce point de vue, elle sera appréciée par tous ceux qui 
s'intéressent au développement de Ja civilisation en Afrique. » 

A un autre point de vue, votre Commission constate avec plaisir l'accord 
unanime des Puissances sur une question qui mettait en présence des intérêts 
divergents. Cet accord est d'un heureux. augure pour la solution des autres 
questions internationales que les pays possessionnés en Afrique auraient 
encore à régler. 

C'est à l'unanimité que votre Commission vous propose l'adoption du 
projet de loi. 

Le Rapporteu», 

A. MELOT. 

Le Président, 

.MECHELYNCK . 
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